

*Dr. Eng.
Nader Riad*

Al Mogaz

MR. / Dr. Nader Riad

Chairman of Bavaria Egypt

I have the pleasure to congratulate you on my own behalf and on the behalf of board members and the editorial board members for your successes, praying to God to guide your steps, with our kindest wishes for continued success and advancement.

I have the pleasure to inform you that you have been selected as the best businessman in Egypt on the "Egypt's Stars 2006" list in a poll conducted by *Al Mogaz* newspaper, issued by the Al Mogaz Company for Journalism, Printing & Publishing S.A.E. from December 15 to February 15. The poll covered 20,000 readers. Its results can be read in the next issue.

On congratulating you and marking this occasion, it is my pleasure to invite you to a special party to be organized by the newspaper at 6:00 PM on Saturday, March, 3, 2007, at the Great Hall - Fourth Floor - the Bar Association in Abdel Khaliq Tharwat St., downtown Cairo.

I hope that you accept this invitation to enrich the event with your kind presence...with my deepest heartfelt best wishes for success and excellence.

With Kindest Regards,

Board Chairman & Chief Editor
Yasser Barakat

Das Wochenblatt "Al Mogaz"

(Eine ägyptische AG)

**An Dr. Nader Riad, Vorstandsvorsitzender der Gesellschaft "Bavaria
Egypt"**

Sehr geehrter Herr Riad,

Ich würde Ihnen gerne im Namen der Vorstands- und Redaktionsmitglieder unsere herzlichsten Glückwünsche für ihre Leistungen aussprechen. Wir wünschen Ihnen von ganzem Herzen weiteren Erfolg.

Ich halte es für eine Ehre, Sie darüber zu informieren, dass Sie zu einem von "Ägyptens Stars 2006" ausgewählt wurden. Sie wurden bei einer Umfrage, an der sich 20 000 Leser beteiligt haben, als der beste Unternehmer in Ägypten ausgewählt. Diese Umfrage wurde in dem Zeitraum von 15. Dezember bis 15. Februar durch die Zeitschrift "Al Mogaz" durchgeführt, welche von der Gesellschaft "Al Mogaz für Presse, Druckerei und Veröffentlichung" (eine ägyptische Aktiengesellschaft) gedruckt wird. Das Ergebnis dieser Umfrage wird in der nächsten Ausgabe veröffentlicht.

*Dr. Eng.
Nader Riad*

Ich lade Sie ein an der Feier, welche die Zeitschrift anlässlich dieses Vorgangs veranstaltet, teilzunehmen. Die Feier beginnt am Samstag, 03.03.2007 in der größten Halle, im viertem Stock, in der Journalistengewerkschaft, Abdul Kahlek Tarout, Stadtszentrum.

Ich hoffe, dass Sie diese Einladung annehmen, und die Feier bereichern.

Hochachtungsvoll,

Vorstands- und Redaktionsvorsitzende

Yasser Barakat